
 تحصيلکردگان تربيت بدني
ظرفيت بزرگ تحقق اقتصاد مقاومتي در ورزش

در نامگذاري هر س��ال توسط مقام معظم 
رهبري در يکي دو س��ال اخير، ايشان هم 
مس��ئولان و هم مردم و هم مس��ئولان را 
به اصلاح رويه ه��اي مديريتي و اقتصادي 
فراخوانده اند و امسال نيز به نام سال اقتصاد 
مقاومتي، اشتغال و توليد نامگذاري کرده اند. 
در هر کشور براي داشتن يک اقتصاد برتر 
به عواملي مانند نيروي انس��اني، دانش و 
فناوري، بازار مصرف، سرمايه و انرژي نياز 
است، در ايران همه اين عوامل وجود دارد و اقتصاد مقاومتي براي عملي 
شدن به همه اين عوامل احتياج دارد. شرط اول تحقق اقتصاد مقاومتي و 
عدم وابستگي، هويت، خودباوري، مديريت و برنامه ريزي صحيح است. 
در اغلب کش��ورها ورزش نيز سهم قابل توجهي در س��ودآوري اقتصاد 
دارد، طوري که از ورزش به عنوان يکي از صنعت هاي پولس��از در جهان 
مي شناسند. البته در کشورمان ورزش هنوز به اين مرحله نرسيده و براي 
تبديل ش��دن به يک صنعت، نياز به مشارکت بخش خصوصي و حضور 
مردم داريم، به خصوص که مردم هم در مصرف و هم توليد نقش بسزايي 
ايفا مي کنند. هم اکنون ما در کشور نيروي جوان و تحصيلکرده بي شماري 
در حوزه تربيت بدني و علوم ورزشي داريم که مي بايست از توانمندي ها و 
مهارت اين نيروي عظيم هم در اشتغال زايي و هم در توليد البسه، تجهيزات 
و کالاهاي ورزشي استفاده کنيم. همچنين يکي از بخش هاي مهم اقتصاد 
مقاومتي، کاهش هزينه هاي درمان به وسيله ورزش است، در همين راستا 
مي توانيم با استفاده از ظرفيت جوانان تحصيلکرده تربيت بدني، زمينه 
و شرايطي را ايجاد کنيم که با فرهنگ سازي که توسط اين قشر صورت 
مي گيرد، مردم بيشتري به ورزش تشويق شوند، امري که سبب بالا رفتن 
نرم سلامتي جامعه و کاهش هزينه هاي درمان مي شود. يکي ديگر از مزاياي 
استفاده از نيروي متخصص علوم ورزشي و تربيت بدني، استفاده از تخصص 
آنها در راستاي توليد است که مي توان از اين نيرو در جهت اشتغال و توليد 
لوازم و تجهيزات ورزشي با کيفيت در داخل استفاده کرد تا هم چرخ بازار 
داخلي بچرخد و هم از واردات تجهيزات ورزشي بي نياز شويم. البته در اين 
زمينه بايد قوانيني در جهت حمايت از کارآفرينان در بخش خصوصي وضع 
و يک قانون هاي دست و پاگير حذف شود. به خصوص که کشورمان در حال 
حاضر توليدکننده هاي ورزشي دارد که با وجود داشتن استاندارهاي بالا، با 
توجه به عدم حمايت و همچنين واردات در معرض تعطيلي هستند. علاوه 
بر فرهنگ سازي صداوسيما در زمينه استفاده از توليدات داخلي ورزشي، 
بايد فدراسيون ها و باشگاه ها هم از کالاهاي داخلي استفاده کنند و مردم 
و ورزشکاران را تشويق به خريد کالاهاي ورزشي داخلي کنند. اين مسئله 
منوط به عزم مسئولان و برنامه ريزي براي تحقق آن دارد تا با عملي شدن 
اقتصاد مقاومتي و توليد اجناس با کيفيت داخلي که اشتغال را هم به همراه 

دارد، ورزشکاران هم با افتخار از توليدات داخلي استفاده کنند. 

پرونده اي از فساد در فوتبال نداريم!
پرون��ده فس��اد در فوتب��ال،  يک��ي از آن 
پرونده هاي قطوري است که افکار عمومي 
زمان زيادي را براي به نتيجه رسيدن آن به 
انتظار نشسته است، اما آنگونه که داورزني، 
 معاون وزارت ورزش و جوانان از اين پرونده 
حرف مي زند،  اميدي به بررسي و پيگيري 
آن نيست: »پرونده  خاصي در خصوص فساد فوتبال در وزارتخانه 
نيست و هرچه هست در مجلس مطرح ش��ده، اما آخر نفهميديم 
موضوعاتي که گفته ش��د چقدر صحت دارد. اي��ن تعابير تاج که 
مي گويد فساد وجود دارد را نمي پسندم. زماني که درباره اين مسائل 
صحبت مي شود بايد با مصداق باشد و اگر لازم بود به مراجع قضايي 
ارسال شود. فقط بحث هايي مطرح شده که اميد داريم صحت نداشته 

باشد و اگر صحت داشت، بايد مراجع قضايي ورود کنند.«

آقاي داورزني، منکر فساد در فوتبال نشويد
اواخر سال گذشته وقتي به همت مسئولان فدراسيون فوتبال و شخص 
مهدي تاج، رئيس فدراسيون جلسه بررسي ابعاد فساد در فوتبال برگزار 
شد، اميدوار ش��ديم که بالاخره با قبول وجود اين واقعيت تلخ از سوي 
دست اندرکاران فوتبال حرکتي جدي براي مبارزه با آن شروع شده است. 
اينکه چه اقداماتي تاکنون انجام شده را بايد از مسئولان ذي ربط حاضر 
در آن جلسه پرسيد، اما ديروز وقتي حرف هاي معاون وزير ورزش در 
اين خصوص رسانه اي شد، واقعاً نااميد شديم، نااميد بابت اينکه گويا باز 
هم عزمي براي ريشه کني فساد در فوتبال وجود ندارد، حتي اگر شخص 

مهدي تاج به عنوان نفر اول فدراسيون هم بخواهد با آن مبارزه کند.
جالب اين اس��ت که محمدرضا داورزني در اظهارنظري عجيب عنوان 
مي کند که حرف هاي رئيس فدراس��يون فوتبال پيرامون وجود فساد 
در فوتبال را نمي پسندد. داورزني به دنبال مصداق مي گردد و صراحتاً 
عنوان مي کند که هيچ پرونده اي در خصوص فساد در وزارتخانه موجود 

نيست و زماني که او در وزارت نبوده، اين مباحث مطرح شده است.
بسيار خوب، خدمت جناب داورزني بايد عرض کنيم که سلام عليکم! 
رسيدن به خير، شما تازه تشريف آورده ايد و از خيلي مسائل بي خبريد، 
اينکه چون شما در وزارت حضور نداشته ايد فسادي هم در فوتبال نيست، 
اشتباه محض است. در فوتبال ايران فساد، تخلف، قانون گريزي يا هر چيز 
ديگري که شما دوست داريد نامش را بگذاريد وجود دارد، پرونده قطور 
آن هم مدت هاست که در راهروهاي مجلس و کميسيون هاي مختلف آن 
اين دست و آن دست مي شود. فدراسيون فوتبال و مهدي تاج هم عزمي 
جدي براي مبارزه با اين مسئله دارند. بنابراين بهتر است به عنوان معاون 
وزير ورزش به جاي آنکه منکر کل قضيه ش��ويد و به رئيس فدراسيون 
فوتبال ايراد وارد کنيد سري به بهارستان بزنيد و از چند و چون رسيدگي 

به اين پرونده عظيم و غيرقابل انکار مطلع شويد.
داورزني در ادامه حرف هاي خود خيلي کوتاه و در چند کلمه از پيگيري 
وزارت ورزش به ش��رط ورود مراجع قضايي به اين پرونده هم گفته، اما 
سؤال اينجاست که وقتي اصل مسئله را منکر مي شود چه چيزي را قرار 
اس��ت پيگيري کند. حرف هاي داورزني مي تواند آب س��ردي باشد بر 
حرکت مبارزه با فساد در فوتبال که ظاهراً در فدراسيون مهدي تاج به 
صورت جدي پيگيري مي شود، اينکه در بالاترين مرجع تصميم گيري و 
برنامه ريزي ورزش کشور عزمي براي مبارزه با فساد وجود ندارد و اينکه 
اگر هم دلسوزي پيدا شود او را مورد عتاب و بازخواست قرار داد به طور 
حتم سبب خوشحالي کساني خواهد شد که بايد با پيگيري درست اين 

پرونده پاي ميز محاکمه حاضر شوند.
داورزني مي گويد متوجه نمي شود که چقدر اين مسئله صحت دارد. بيان 
اين حرف آن هم توسط مديري که سابقه درخشاني در سروسامان دادن 
به يکي از بزرگ ترين فدراسيون هاي ورزشي کشور و کسب موفقيت هاي 
بزرگ بين المللي را در آن دارد، بسيار تعجب برانگيز است. داورزني مديري 
نيست که امروز يا ديروز وارد ورزش شده باشد، مديري است که حاشيه هاي 
زيادي را جمع و جور کرده و خوب مي داند که در فوتبال اين حواشي به 
مراتب بيشتر و بدتر از واليبال وجود دارد، پس انتظار مي رود تا تأييد حرکت 
و تصميم مهدي تاج او را در مبارزه با فساد ياري کند، نه اينکه با بيان اين 

حرف ها باعث آسودگي خاطر خاطيان و مجرمان فوتبال شود.
اميدواريم داورزني به عنوان يک مدير ارزشي که خوب مي داند چگونه 
بايد با فس��اد مبارزه کرد،  حتماً، حتماً و حتماً پيگير پرونده فس��اد در 
فوتبال باشد. پرونده اي که مدت هاست مسکوت مانده و حتي تلاش هاي 
فدراسيوني ها هم براي به نتيجه رساندن آن با توجه به دست هاي پشت 
پرده چندان ثمر نداده است، بيان حرف هاي داورزني اين تأسف و ترس را 
به همراه دارد که واقعاً کاري صورت نگيرد، اتفاقي که اميدواريم با ريزبيني 
و دقت نظر ش��خصي چون داورزني نيفتد و برخلاف مبارزه با فساد در 

فوتبال به همت او و فدراسيون فوتبال جدي تر از قبل دنبال شود.

هفته پنجم رقابت ه�اي مرحله گروهي ليگ 
قهرمانان آس�يا در حال�ي طي ام�روز و فردا 
پيگيري مي شود كه نماينده هاي ايران به دنبال 
راهي براي صعود به مرحله بعد هستند. هرچند 
كه با موضع گيري حريفان عربستاني و اماراتي، 
تيم هاي ايراني بايد خود را براي جنگيدن در 
دو جبه�ه فني و روح�ي رواني آم�اده كنند. 
قهرمان ليگ ايران در رقابت هاي ليگ قهرمانان آسيا 
شرايط چندان جالبي ندارد. مردان برانکو با پنج امتياز 
در رده سوم جدول حضور دارند و براي آنکه شانس 
خود براي صعود را از دس��ت ندهند، بايد در بازي 
امروز که ساعت 19:30 در ورزشگاه سلطان قابوس 
مسقط برگزار مي شود، الهلال عربستان را با دست 
خالي از زمين مس��ابقه بدرقه کنند. البته به شرط 
آنکه آنطور که طارمي مي گويد، هيچ تيري به خطا 
نرود. رويارويي با الهلال، صدرنشين گروه D بدون 
شک سخت ترين بازي پرسپوليس است و نيازمند 
تدبيري ويژه، خصوصاً اينکه برانکو نيز به اهميت اين 
جنگ به خوبي واقف است: »با تيمي بازي مي کنيم 

که بيش از ۵۲ قهرماني داش��ته و هميشه در ليگ 
قهرمانان آسيا و معمولاً در نيمه نهايي اين رقابت ها 
حضور داشته است. ضمن اينکه دو هفته قبل از پايان 
ليگ عربستان قهرمان شده و انگيزه خوبي دارند. 
طبيعتاً بازي سختي در انتظار ماست. خصوصاً اينکه 
س��ه بازيکن ما نمي توانند بازي کنند. سيدجلال 
حسيني به عنوان کاپيتان، سروش رفيعي و محمد 
انصاري را در اختيار نداريم، ام��ا در بازي رفت هم 
به رغم از دست دادن نتيجه نشان داديم الهلال از ما 
برتر نيست. امروز هم ما با اتحاد و همدلي و خوشبيني 
و براي کسب نتيجه به ميدان مي رويم و اميدوارم که 
موفق باشيم.« با اين وجود، تس��اوي يک- يک در 
بازي رفت نشان داد سرخپوشان مي توانند اين تيم 
را شکست دهند. البته به شرط آنکه اندکي با دقت تر 
بازي کنند و شايد تغييرات اجباري در مسقط به سود 
قهرمان ليگ ايران تمام شده و شانس سرخپوشان 
براي صعود بيشتر ش��ود. هرچند که الهلال هم به 
گفته رامون دياز، س��رمربي آن ب��ه چيزي جز برد 
نمي انديشد: »به صعود مي انديشيم. اگرچه بازيکن 

برتري نسبت به پرسپوليس نداريم، اما نفرات خوبي 
داريم. درست است صدرنشين هستيم، اما صعود 
هنوز قطعي نيست، پس به هيچ عنوان به تساوي 
فکر هم نمي کنيم و با تم��ام وجود هجومي و براي 
برد بازي مي کنيم.« حساسيت بازي پرسپوليس با 
الهلال عربستان باعث شده تا مدير مسابقات ليگ 
قهرمانان آسيا براي نظارت دقيق بر اين ديدار راهي 

مسقط، پايتخت عمان شود. 
   جدال براي سه امتياز

ذوبي هاي اصفهان در حالي س��اعت ۲0:30 امروز 
ميزبان العين امارات هستند که با توجه به تساوي 
يک – يک در بازي رفت،  دو تيم براي صعود نياز مبرم 
به سه امتياز اين ديدار دارند و اين مي تواند کار آنها را 
سخت تر و حساس تر کند. هرچند که ذوب آهن، تيم 
هفت امتيازي گروه  B اين فرصت را دارد تا با استفاده 
از امتياز ميزباني همه چيز را به سود خود تمام کند. 
با اين وجود اما غفلت از تلاش اماراتي ها مي تواند کار 
نماينده اصفهاني ايران را سخت کند. زوران ماميچ، 
س��رمربي العين امارات با تأکيد به اينکه ذوب آهن 

يکي از تيم هاي خوب و با برنامه به ش��مار مي رود، 
گفت: »اين يکي از مهم ترين بازي هاي ما به شمار 
مي رود زيرا سرنوشت گروه در اين ديدار مشخص 
مي ش��ود و بايد بهترين عملکرد خود را به نمايش 
بگذاريم و مانع آن شويم که بازيکنان ذوب آهن ابتکار 
عمل را دست بگيرند، چراکه هدف ما در اين بازي برد 
است.« اما مجتبي حسيني،  سرمربي ذوب آهن که 
همه انتظار دارند بتواند با تبحري که در دفاع دارد از 
عهده ابزار هجومي العين برآيد،  تأکيد دارد که تيمش 

در خانه جز به برد نمي انديشد. 
   آزادي عليه حاشيه سازي اماراتي ها

در يکي از حساس ترين بازي هاي مرحله گروهي 
ليگ قهرمانان آس��يا، استقلال س��اعت ۲0:1۵ 
فردا در ورزشگاه آزادي از الاهلي امارات پذيرايي 
مي کند. تيمي ک��ه بازي دور رف��ت را با برتري به 
پايان برد و حالا ياران منصوريان در خانه به دنبال 
جبران مافات هستند، اما قبل از برگزاري اين بازي، 
عبدالمجيد حسين، مدير باشگاه الاهلي با اظهارات 
تندي عليه تيم هاي ايراني گفت: »بازي با تيم هاي 
ايراني هميشه سخت است خصوصاً اگر آنها ميزبان 
باشند، چراکه آنها فوتبال را از يک رشته ورزشي 
خارج کرده و به آن رنگ و بوي سياس��ي و ديني 
داده اند.« البته انتظاري غي��ر از اين هم نمي توان 
داشت. تيم هاي حاشيه خليج هميشه فارس همواره 
سعي دارند با حاشيه سازي بيرون از بازي به نتيجه 

برسند و اين هم بازي تازه اي نيست. 
   خيز فرزندان كارون براي بردي ديگر

استقلال خوزستان،  ديگر تيمي است که ساعت ۲0 
فردا در مرحله گروهي ليگ قهرمانان آسيا در دوحه 
قطر به مصاف الفتح عربس��تان مي رود. تيمي که 
بار ديگر قاعده ها را به هم ريخته است. تيمي که با 
دست خالي راهي اين رقابت ها شد و درست همانند 
اولين حضورش در ليگ برتر،  با نتايج به دست آورده 
همه را شوکه کرد. شاگردان پورموسي که از لحاظ 
مالي قابل قياس با تيم هاي هم گروه خود نيستند، 
اکنون با هفت امتي��از رده دوم جدول را در اختيار 
داشته و يکي از شانس هاي صعود هستند. فرزندان 
کارون فردا به مصاف الفتح عربستان مي روند. تيمي 
که در گام نخست با حس��اب يک بر صفر مغلوب 
غيرت جنوبي هاي ايران شد و حالا خوزستاني ها 
بار ديگر براي پيروزي برابر الفتح خيز برداشته اند تا 
شانس خود براي صعود را بيشتر هم کنند و شايد 
فردا بار ديگر فرزندان جنوبي ايران يک بار ديگر همه 

را متعجب کنند.
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مي خواهند بين من و خادم اختلاف بيندازند
محمد طلايي، سرمربي تيم   ملي کشتي 
آزاد با گلايه از حاشيه س��ازي از س��وي 
برخ��ي اف��راد مي گويد که ع��ده اي در 
پي اخت��لاف انداختن بي��ن او و خادم 
هستند، اما او هرگز خودش را از مشورت 
با نابغه کش��تي ايران محروم نمي کند: 
»مي گويند برنامه خادم را در تيم ملي پياده مي کنيم. مگر بهتر 
از او هم در ايران داريم؟ خادم جز نوابغ کشتي ايران است. خودم 
نمي گذارم خادم کاري با تيم نداشته باشد. اين لطف خداست که 
مي توانم از تجربيات بزرگان کشتي استفاده کنم. هر کسي هم 
جاي من بود و مي خواست عاقلانه و رو به جلو حرکت کند همين 
کار را مي کرد. خادم را به تمرينات مي کش��م ت��ا از تجربياتش 

استفاده و به اين افتخار مي کنم.«

نمي خواهند دوپينگ را كنترل كنند
سم خوانده ش��دن روش تيم ملي توسط 
رئي��س فدراس��يون دوچرخه س��واري، 
چايچي، مدير تيم هاي ملي را براي ادامه 
کار مردد کرده است: »سالم کار کردن برايم 
خيلي مهم است. اصلاً درست نيست تحت 
هر شرايطي بخواهيم مدال بگيريم. چون 
آينده دوچرخه سواري را رقم مي زنيم. تأکيد زيادي روي دوپينگ 
داشتم و به همين دليل دوچرخه سواران قديمي از من ناراضي بودند. 
بعد گفتند چايچي در همه کاري دخال��ت مي کند. ديگر کنترل 
نکردم و حالا يکي از ملي پوشان تعليق شده است. نمي توانم قبول 
کنم کنترلي بر دوپينگ نداشته باشم. حتي شانس کسب سهميه 
المپيک نوجوانان هم کم شده، چون فرصت ها را از دست داده و دنبال 

اين هستيم که چه کسي دبير يا مدير تيم هاي ملي باشد.«

مهدي ميرجليلي

جانشين سازمان ورزش بسيج

عبدولي آماده نبود
علي اشکاني، سرمربي تيم ملي کشتي فرنگي گفت: »سعيد عبدولي قصد 
داشت تا براي به دست آوردن رنکينگ بهتر در مسابقات آسيايي شرکت کند، 

اما شرايط او خوب نبود و بايد خودش را براي مسابقات آتي مهيا کند.«
------------------------------------------------------------

به آينده خوشبينم
محمد موسوي، ملي پوش واليبال ايران در آغاز تمرينات تيم ملي زير نظر 
کولاکوويچ با ابراز رضايت از شرايط حاکم بر تمرين گفت: »نسبت به آينده 
بسيار خوشبين هستم، بچه ها خيلي خوب تمرينات را شروع کرده اند، ولي 

بايد سختي ها را تحمل کنند.«
------------------------------------------------------------

به دنبال شايسته ها هستيم
مهران بهنام فر، س��رمربي تيم جوانان کاراته گفت: »ب��ه دنبال انتخاب 
شايسته ترين ها هستيم و ممکن است حتي فيناليست هاي رقابت هاي 
قهرماني کشور از گردونه مسابقات انتخابي حذف شوند. قطعاً با برنامه هايي 

که داريم تا دو ماه آينده تغييرات چشمگيري را شاهد هستيم.«
------------------------------------------------------------

كرم پور قهرمان گلف كشور شد
سومين دوره مسابقات کش��وري گلف جام جهان نما با قهرماني سجاد 
کرم پور از استان خوزستان به پايان رسيد. در اين مسابقات ورزشکاراني از 
استان هاي گلستان، خوزستان، لرستان، قم، آذربايجان شرقي و اصفهان 

به مدت دو روز در گرگان با هم رقابت کردند.
------------------------------------------------------------

تركيب تيم دووميداني مشخص شد
ترکيب تيم دووميداني ايران براي رقابت هاي جايزه بزرگ آسيا مشخص 
ش��د. بر اين اس��اس در بخش بانوان مريم طوس��ي و فرزانه فصيحي و 
در بخش آقايان رضا قاس��مي، عل��ي ثمري، کيوان قنب��رزاده، محمد 

وظيفه دوست و مصطفي ابراهيمي راهي چين مي شوند.

فريدون حسن

الهلال را در محاق ببر و صعود كن!
حاشيه سازي اماراتي ها قبل از رويارويي با استقلال

ليگ بسکتبال به پايان مرحله گروهي مي رسد
 مرحله گروهي مس��ابقات باش��گاهي بس��کتبال امروز در غياب 
صدرنش��ينان گروه هاي زوج و فرد و با برگزاري سه ديدار به پايان 
مي رسد. اين ديدارها امروز برگزار مي شود و طي آن در تهران شيميدر 
به مصاف شهرداري کاشان مي رود. ديگر ديدار اين گروه ميان دو تيم 
دانشگاه آزاد و شهرداري گرگان برگزار مي شود. ديدار سوم هم ميان 

دو تيم شهرداري تبريز و نيروي زميني برگزار مي شود. 

پرش با نيزه ايران نفس هاي آخر را مي كشد
محمدمحس��ن رباني، رکورددار پرش با نيزه ايران در گفت وگو با 
ايسنا، درباره شرايط پرش با نيزه ايران اظهار کرد: »هرچه در زمان 
آقايان کفاشيان، جلالي و کريمي براي پرش با نيزه ايران زحمت 
کشيده شد و بهترين امکانات را براي ورزشکاران فراهم کردند، اما 
زمان آقاي آشتياني، داوري و حتي زمان حال به اين ماده بي مهري 

مي شود و اين ماده نفس هاي آخر را مي کشد.«

مايدا رفتني شد؟
قرارداد سرمربي تيم ملي واليبال بانوان ايران احتمال دارد تمديد 
نشود. مايدا چيچيچ 18 ارديبهشت ماه سال گذشته به ايران آمد و 
پس از آخرين همکاريش با واليبال زنان ايران يعني يازدهمين دوره 
رقابت هاي واليبال قهرماني دختران آسيا در چين، تهران را ترک 
کرد و به اسلووني بازگش��ته و فدراسيون نيز اخباري در خصوص 

ادامه همکاريش با اين مربي منتشر نکرده است. 

سرمربي تيم ملي شمش��يربازي بر آمادگي اين تيم براي حضور در 
مسابقات قهرماني آسيا و جهان تأکيد کرد. پيمان فخري ديروز در 
گفت وگو با خبرگزاري مهر،  درباره حضور در مسابقات قهرماني آسيا 
و جهان گفت: »طي سه سال گذشته شمشيربازان ما به خاطر حضور 
مستمر در رقابت هاي تأثيرگذار در رنکينگ المپيکي، هيچ استراحتي 
نداش��تند، اما آنها در دو ماه گذشته اس��تراحت کردند تا براي اين 

رويداد مهم آماده شوند. شمشيربازان ما در شرايطي در اين دوره  دو 
رقابت ها شرکت مي کنند که با شرايط شان در دوره هاي گذشته فاصله 
زيادي گرفته اند و بوي جهاني مي دهند. بعد از المپيک، شمشيربازان 
ايران نتايجي کس��ب کردند که ثابت کرد موفقيت هاي ريو اتفاقي 
نبوده است. اين جزو آمال و آرزوهاي ماست که مدال آسيايي و جهاني 

بگيريم و با توپ پر در اين دو رويداد حاضر مي شويم.«

شمشيربازي در مسابقات آسيايي و جهاني مدال مي گيرد

پيراهن جديد واليبال الگوي اقتصاد مقاومتي
فدراسيون واليبال مراسم رونمايي از پيراهن جديد تيم ملي و اسپانسر تازه 
خود را به همراه جشن قهرماني ليگ هاي برتر مردان و زنان برگزار کرد. 
مراسمي در شأن واليبال و بدون حاشيه و آدم هاي اضافه، اما نکته جالب تر 
اينکه واليبال باز هم به توليدات داخلي اعتماد کرد و پيراهن تيم ملي در 
سالي که به اقتصاد مقاومتي و اشتغال نامگذاري شده را به يک توليدکننده  
داخلي سپرد، کاري که به نظر مي رسد بايد توسط بقيه نيز الگوبرداري شود. 
گفته مي شود واليبال درصدد است تا با اسپانسر جديد و طرح پيراهن تازه و 
البته داخلي خود تا حضور در المپيک ۲0۲0 پيش برود، هدفي که با توجه 

به تلا ش ها و برنامه ريزي هاي درست اين فدراسيون دور از دست نيست.

جانشين بائوسا از سويا مي آيد
سامپائولي آماده نشستن روي نيمکت آرژانتين

به نظر مي رس��د فدراس��يون فوتبال آرژانتين عجله اي براي انتخاب 
جانش��ين س��رمربي ندارد و دو هفته پس از برکناري بائوس��ا به رغم 
خبرهايي که درباره نام سرمربي جديد آلبي سلسته به گوش مي رسد، 
فدراسيون اين کشور تمايلي به رسانه اي کردن نام سرمربي جديد ندارد، 

اگرچه رسانه ها از سامپائولي به عنوان جانشين بائوسا نام مي برند. 
دو هفته پيش پس از کسب نتايج ضعيف در راه انتخابي جام جهاني بود 
که فدراسيون فوتبال آرژانتين اعلام کرد ادگاردو بائوسا از هدايت تيم  
 ملي اين کشور برکنار شده است. پس از اين اتفاق، مسئولان فدراسيون 
اين کشور به دنبال جانشين بائوسا بودند که باز هم از خورخه سامپائولي 
و ديگو پابلو سيمئونه به عنوان گزينه هاي اصلي ياد مي شود، هرچند 
بنا بر گمانه زني هاي رسانه ها، آرژانتيني ها، سرمربي موفق سويا را براي 
هدايت تيم ملي کشورشان زير نظر دارند، مسئله اي که البته واکنش 

باشگاه سويا را به همراه داشته است. 
سامپائولي در مصاحبه اخيرش گفته است: »مي دانم فدراسيون فوتبال 
آرژانتين به من علاقه مند است و مي دانم آنها مرا انتخاب کردند، اما بايد 

منتظر ماند تا کسي از اين موضوع ضربه نخورد. تصميم گيري در رابطه با 
هدايت تيم   ملي، به سويا ضربه خواهد زد. اين شرايط در نهايت منجر شد 
سرمربي آرژانتيني در ورزشگاه رامون سانچس پيسخوان هو شود. هواداران 
سويا در ديدار جمعه شب، سرمربي تيم شان را هو کردند. سامپائولي در 
اين باره گفت : نمي دانم چرا چنين رفتاري با من دارند چون در حال حاضر 
تمام تلاش خودم را به کار مي گيرم تا سويا در رتبه هاي بالايي جدول بماند 

و به ليگ قهرمانان اروپا صعود کند. اين موضوع مشخص است.«
با اين حال طبق گزارش رسانه هاي اسپانيا سرمربي تيم سويا به زودي 
به صورت رس��مي س��رمربيگري تيم ملي آرژانتين را برعهده خواهد 
گرفت. به نظر مي رسد فدراسيون فوتبال آرژانتين و خورخه سامپائولي، 
سرمربي سويا به توافق دست پيدا کرده  و خبر رسمي آن طبق ادعاي 
روزنامه آ. اس اسپانيا روز اول خرداد اعلام خواهد شد. اين در حالي است 
که مارکا، ديگر روزنامه اسپانيا هم مدتي پيش، خبر از توافق اين مربي 
با فدراسيون تيم ملي کشورش داده بود. به نظر مي رسد اين مربي بعد 
از پايان فصل ليگ اسپانيا در تاريخ اول خرداد کارش را به عنوان مربي 

جديد تيم ملي آرژانتين شروع خواهد کرد.
س��امپائولي در زمان مربيگري در تيم ملي شيلي بارها تجربه شکست 
تيم آرژانتين را در کارنامه دارد. او همراه با اين تيم موفق شد قهرماني 
در کوپا امريکا را هم به دست بياورد. اين مربي باتجربه حالا بايد هدايت 

تيم ملي کشورش را به دست بگيرد. 
سامپائولي پس از هدايت تيم   ملي بايد صعود آرژانتين را بدون مسي به 
جام جهاني ۲018 روسيه قطعي کند. او که ستاره تيم آلبي سلسته را به 
خاطر محروميت در اختيار ندارد بايد به ترتيب برابر اروگوئه و ونزوئلا قرار 
بگيرد. آرژانتين اکنون در جايگاه پنجم جدول انتخابي جام جهاني در 
امريکاي جنوبي قرار دارد و چهار تيم نخست به صورت مستقيم به اين 
رقابت ها صعود خواهند کرد. بازنشسته کردن برخي ستاره هاي قديمي و 
دعوت از بازيکنان جوان به تيم ملي آرژانتين از برنامه هاي او است. حضور 
سامپائولي در تيم   ملي در آينده برخي از بازيکنان کاملًا تأثيرگذار است. 
بازيکناني همچون اسکيل لاوتزي در آلبي سلسته جايي نخواهند داشت. 
از طرفي کارلوس توس هم ديگر به تيم ملي دعوت نخواهد ش��د چون 
سامپائولي ليگ چين را در س��طح پاييني مي بيند. همچنين او دعوت 
مائورو ايکاردي به تيم   ملي را لازم نمي داند. خاوير ماسچرانو، ايگواين، 
آنخل دي ماريا، اور بانگا بازيکنان مورد علاقه اين س��رمربي هستند و 
پائولو ديبالا به همراه مس��ي در خط حمله بازي خواهد کرد. همچنين 
سامپائولي حفاظت از دروازه  را بر عهده نائول گوسمان خواهد گذاشت و 

سرخيو رومرو نيکمت نشين خواهد شد.

دنيا حيدري
   گزارش

كولاكوويچ جوانان را كنار باتجربه ها مي خواهد
تمرينات سخت و فشرده ملي پوشان واليبال کشورمان زير نظر ايگور کولاکوويچ براي ليگ 

جهاني ادامه دارد و سرمربي صرب واليبال ديروز اعلام کرد که تا هفته آينده قرار است ليست 
نهايي نفرات اعزامي به ليگ جهاني را اعلام کند: »از وضعيت موجود راضي هستم. وارد 
هفته سوم تمرينات شديم و خوشبختانه مصدوميت هاي زيادي نداريم. گروه دوم که کمي 
ديرتر آمدند شرايط خوبي دارند و ما روزانه دو نوبت تمرين داريم و سخت کار مي کنيم. 

در سه يا چهار روز آينده درباره 18 بازيکن اعزامي به ليگ جهاني تصميم 
مي گيريم.« همچنين در حاشيه تمرين ديروز، پيمان اکبري، دستيار 

ايراني کولاکوويچ درباره اينکه سرپرست فدراسيون واليبال اعلام 
کرده بايد خون تازه اي به واليبال ايران تزريق شود، گفت: »خيلي 

از بازيکنان ما در حال حاضر سن و سال زيادي ندارند و نبايد آنها 
را کنار گذاشت بلکه بايد اين بازيکنان حفظ شوند و جوان ترها 
را به تيم اضافه کنيم. برخي از بازيکنان نظير معروف و موسوي 
اوج پختگي خود را پشت سر مي گذارند و بايد از پتانسيل آنها 
استفاده کنيم. برنامه فدراسيون و همچنين کولاکوويچ اين 

است که از بازيکنان جوان هم استفاده شود.«

تکواندو از بالا بردن انتظارات ضربه خورد
تکواندو  خود را براي دو رويداد مهم و حساس بازي هاي کشورهاي اسلامي و قهرماني 
جهان آماده مي کند، دو مسابقه اي که رئيس فدراسيون تکواندو معتقد است اگر 
آرامش لازم براي بازيکنان و کادر فني فراهم ش��ود، حتماً نتيجه لازم را در باکو و 
کره جنوبي کسب خواهند کرد. محمد پولادگر، ديروز در گفت وگو با خبرگزاري 
تسنيم گفت: »اگر برخي از رسانه ها و فضاي عمومي و عوامل محيطي همان شرايطي 
را که در المپيک ايجاد شد فراهم نکنند و آرامش وجود داشته باشد قطعاً نتيجه خوبي 
خواهيم گرفت.« وي درباره رقابت هاي قهرماني جهان هم گفت: »به 
عنوان قهرمان عازم کره جنوبي مي شويم. موفقيت در کره جنوبي احياي 
دوباره تکواندوي ما نيست. شايد اين بحث به دليل نتيجه نگرفتن در 
المپيک مطرح است. اين را قبول دارم که ما در المپيک نمره خوبي 
نگرفتيم. اسناد و مدارکش هم موجود است که در همان زمان 
افرادي دانسته جو را براي ملي پوشان ما سنگين کردند و همين 
موضوع به بازيکنان ما لطمه زد. فشار زياد و بار سنگين رواني، 
مدال هايي را که پيش بيني شده بود از بازيکنان ما گرفت، اين 

تنها دليل نتيجه نگرفتن نبود، اما مهم ترين دليل بود.«

ماني سعيدي
   منهاي فوتبال


